
Srečanje starejših ljudi Medgeneracijskega društva ‘’Lučka’’ Koroška 

Vemo, da je naše srce neugnano. Odprto je v neskončnost. Nobena stvar na svetu ga ni 
zadovoljila. Kar smo lepega in veselega poslušali, je bilo le senca tega, po čemer hrepenimo. 
Srce nam neprestano dopoveduje: tu ni tvoj prostor! Naprej! Mora biti nekdaj nedopovedljivo 
vzvišenega, kar bo nekoč izpolnilo naša pričakovanja, naše hrepenenje. Ker je sleherno srce 
ustvarjeno za polno srečo, vsako je odprto v neskončnost. In če smo ustvarjeni za ljubezen in 
bomo utešeni v popolni ljubezni je pač dokaj pogojeno, kar je zapisal Dostojevski, da je namreč 
pekel muka zavesti, da ne moreš več ljubiti. 

V četrtek, 19.10.2023 je bilo v Domu starejših Na Fari na Prevaljah srečanje skupin starih ljudi 
za samopomoč Medgeneracijskega društva Lučka, Koroška.  

Za uvod je spregovorila predsednica društva, Petra Jamnik Kobolt. ‘’Spoštovani prijatelji, člani 
in članice skupin starih ljudi za samopomoč Medgeneracijskega društva Lučka, spoštovane 
voditeljice, prisrčno pozdravljeni na našem srečanju skupin. Zaradi epidemije koronavirusa se 
v takem številu, kot smo se zbrali danes kar tri leta nismo srečali, zato želim in upam, da bomo 
danes nadomestili vse, kar smo v teh treh letih zamudili. Danes je čas za druženje, za klepet, 
za lepo pesem, za objeme in obujanje spominov. Želim vam čudovito srečanje. » In res je bilo 
srečanje čudovito. Program so popestrili  nastopajoči:’’ Anisa Marin Felle s Prevalj, ki se uči 
solo petja v glasbeni šoli Ravne na Koroškem in v glasbenem centru Balu nam je zapela dve 
čudoviti pesmi. Gospa Jožefa Štampah, stanovalka Doma na Fari je prebrala dve pesmi Rudolfa 
Rečovnika. Maj Mandl, ki se že četrto leto uči diatonične harmonike, je zaigral Slakovega 
Čebelarja. Petra Jamnik Kobolt je program povezovala je prebirala pesmi Ferija Lainščka in 
Toneta Pavčka.   

Gospod Jože Potočnik je doživeto recitiral črtico Ivana Cankarja – Skodelica kave in 
Zadovoljnega Kranjca Valentina vodnika. Oče Tomaž Hartman na baritonu in sin Matej na 
frajtonarici sta popestrila popoldan kar z nekaj poskočnimi melodijami. Nekaj pogumnih se je 
podalo na plesišče, drugi pa smo uživali ob prijetni glasbi in kramljanju s prijatelji. Članici KD 
Svitanje z Raven na Koroškem pa sta odigrali skeč z naslovom: Dva gluha. 

Nazadnje je Petra prebrala še zgodbo Panika iz moje knjige  ,,Spomin živi’’. Moram povedati, 
da je zelo doživeto prebrala to resnično zgodbo. Sledil je en velik aplavz. 

Direktorica Doma starejših Na Fari gospa Helena Bezjak Burjak se je z veseljem odzvala 
prošnji, da je letos srečanje potekalo v domu in smo dobili prostor brezplačno v uporabo. Prav 
tako so nam pripravili zelo okusno večerjo. Res Velika zahvala vodstvu Doma Na Fari. 

Posebej, da je srečanje uspelo gre zahvala Petri in Mateji. Upam, da nam virusi ne bodo več 
tako zagodli, da ne bo potrebno zopet čakati tri leta za ponovno srečanje. 
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